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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Årshjulet - vad
behöver vi göra?

Huvudstyrelsemöte i torsdags
Sektionsmöte idag
De andra sakerna finns nedan i separata punkter

Budget Vi höll budgeten för i fjol,
Föreningen gör ett plusresultat

Utvärdering
Rallyt

Ett bra arbete för föreningen.
Vi vet ännu inte hur mycket vi tjänade på jobbet.
2 lag deltog inte i detta arbete, de kommer att få mer arbete på
innebandygalan och nästa år hoppas vi att alla förstår vikten
av att delta i dessa gemensamma jobb.

Innebandygalan
1/4 kl 17-19

Dukning; Katarina H och Peter
Just nu är diskmaskinen i Liljaskolans matsal trasig, vi hoppas
verkligen att den hinner lagas innan 1/4. Vi får tänka in
papperstallrikar om den inte är lagad, även om det inte är
roligt att äta tacos på papperstallrikar
Inbjudan ska göras och skickas ut
Varje lag bakar en långpannekladdkaka till kvällen, receptet
ligger på laget.se. Mer info kommer i inbjudan.
Beställa mat
Handla mat
Diplom
Priser till lagen
Lekar och aktiviteter under galan

Utbildning
Akut,
skadehantering

Söndag 12/3 kl 18-20 i Liljahallens konferensrum
Lars Bergström från Sisu kommer och håller i det.



Anmälningslänk skickas ut till alla ledare under kvällen. Det
finns 30 platser. Sista anmälningsdag är torsdag, om det då
finns platser kvar kommer inbjudan att skickas ut till föräldrar.

Bingo
Ny arbets-
beskrivning
Fördelning
sommarbingo

Det har kommit en ny arbetsbeskrivning på sommarbingon.
Vi kommer att läsa igenom den och jämföra den med den
gamla.
Den ena bingon kommer herrlaget att få och den andra
kommer herrar utveckling att få.
30/7 kl 18.45 Herrar utveckling
10/9 kl 13.45 Herrlaget

Årsmöte
20/3

Middag innan för alla ledare, från 17.30.
Årsmötet börjar kl 19.00
Vi hoppas att många kommer.

Ledarträff Måndag 17/4 - vi hoppas att vi kan vara på festplatsen
Vi börjar med middag kl 17.30
Vi utvärderar säsongen och funderar på nästa säsong

Inlämning av
material

Samma dag som ledarträffen, alltså 17/4.
Alla målvaktskläder ska vara tvättade. Sätt en lapp på väskan
och bollväskan med lagets namn. Sätt även en lapp på väskan
om vad ni saknar el behöver byta ut till nästa år

Hammarhallen
skåp

Vi ska flytta över allt material till de nya skåpen ute i
korridore och sedan göra en kod. När vi har gjort det, skickar
vi ut koden till alla ledare.



Utvärdering
lagen

Vi börjar utvärderingen med de äldre lagen till veckan. De ska
få fylla i en länk ang säsongen som har varit. Detta gäller
herrlaget, herrar utv, damer utv och F07/08

Cup för P15,
tyvärr ingen cup
för F15

Herrarna anordnar cup för P15, lördag 18/3 i Hammarhallen
Kan vi anordna en träningsmatch för F15, nu när det inte blir
någon cup för dem? Vi försöker att boka en tid för det, och
boka in något lag.

Övriga frågor ● Sopor i Hammarhallen
Numera finns en soptunna utanför Hammarhallen där
vi kan slänga sopor. Men i övriga hallar är kommunen
tacksamma om vi kan ta  med sopsäckarna till resp
container då de inte längre får hjälp med
sophanteringen av vaktmästarna.
De ska även se över städmaterialen i hallarna samt se
till att det finns ihopvikbara sopkorgar i papp i
Hammarhallen. Vi kan höra av oss till Peter
Lundström när de behöver fyllas på.

● Ordningen i Hammarhallen efter match har blivit
mycket bättre. De sista veckorna har alla ställt tillbaka
allt på rätt ställe

● Distriktslag - alla spelare födda 07 kan anmäla sig till
första träffen. Alla spelare får anmäla sig själva.
Ledarna skickar ut en länk till sina spelare och varje
spelare får anmäla sig själv. Sista anmälningsdag är
söndag 19/3

● Onsdag 15/3 deltar Stina i ett möte med Västerbottens
innebandyförbund ang tävlingar, vad vill vi föreningar
förändra?

● Workshop gällande ett medborgarlöfte. Kommunen
och polisen ska jobba för att minska alkohol och
narkotika användningen i kommunen. Stina är med
som förenings representant, torsdag 6/4

● 21/3 Möte med Västerbottens innebandyförbund och
Sisu för att diskutera trender inom innebandyn och
samhället efter pandemin.

Noterats av Katarina E


